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Mye fjell og lite plass. Veibygging under vanskelige forhold.
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2 Malvik Bygdeblacl

TAKK
for all vennlig deltagelse ved min kjære
hustru Jørgine’s sykdom og bortgang.
En særlig takk til betjeningen ved Malvik
sykehjem for god og oppofrende pleie
gjennom flere år.
Takk også for pengegaven til Malvik
Sykehjem. Sverre Saugen

HJERTELIG TAKK
for vennlig deltagelse ved min kjære
mann Jakob Sneisen’s begravelse.
En stor takk til Hjemmesykepleien i Mai
vik for enestaende hjelp og støtte.

Mary
Roald og Eli — Eli og Nils

Barnebarna

HJERTELIG TAKK
for all vennlig deltagelse og oppmerk
somhet ved min kjære mann og vår fars
bortgang.

Reidun RØnning mifamilie

HJERTELIG TAKK
for all oppmerksomhet og deltagelse ved
Jon Trøans bortgang og begravelse.

Borghild,
Ole og Torill
og Jan Tore

ALL MULIG
tiltenkt oppmerksomhet på dagen min
frabedes.

Kristen Engan

HJERTELIG TAKK
for gaver og blomster på dagen min.

Kristine Venn

EN BRIO BAGVOGN
selges for kr. 400,-. En Emaljunga blå
sportsvogn selges for kr. 400,-.

Tlf. 97 79 09

KOMBIVOGN
Tysk modell selges rimelig. TIf. 971077.

DAGMAMMA LEDIG
i Hommelvik. Har et barn selv.
Ikke-røyker. TIf. 97 00 90.

ÅRSMØTE I HANDIKAPLAGET
den 27. februar kl. 19.00 på Midtsand
Grendahus. Vanlige arsmøtesaker.

Styret

YTRE MALVIK SAMFUNNSHUS AlL
har årsmøte i representantskapet 8/3-90
kl. 19.00.
Forslag til arsmøtet ma være innkommet
til styret senest torsdag den 22/02-90.
B-andelshaveme
innkalles herved 22/2-90 kl. 19.00.
Valg av representanter til årsmøtet.

Kommunens tilskott til kultur-, bame- og ungdomsarabeid i 1990 skal fordeles.
En ber derfor alle lag og organisasjoner som driver slikt arbeid sende søknad om
tilskott innen 1. mars.
Søknaden skal inneholde opplysninger om hva midlene skal brukes til og det
skal medfølge årsberetning og regnskap fra siste årsmøte.
Søknaden sendes:
Hovedutvalget for Kirke, Kultur og Fritid, 7550 Hommelvik.

t~J KONTORASSISTENT - VIKARIAT
Ved vår økonomiavdeling (kommunekassen) er det behov for en vikar i 6 mndr.
fra midten av april.
Arbeidet omfatter ekspedisjon/skranketjeneste og det er en fordel med praksis
fra lignende virksomhet. Det er nødvendig med ferdigheter i bruk av EDB.
Lønn etter trinn 10—17. Vanlige kommunale vilkår. Nærmere opplysninger:
økonomisjef Andreassen, tif. 97 05 11.
Søknad vedlagt bekreftede kopier av vitnemål og attester (som ikke retumeres),
sendes Malvik kommune, rådmannskontoret, 7550 Hommelvik, innen 01.03.90.

(~] RENTER PÅ RES SKATT 1989
Stortinget har vedtatt at skattytere med restskatt må betale 10 % rente av den
delen av restskatten som overstiger kr. 2.000,—. De som har reknet ut at de vil få
over kr. 2.000,— i restskatt for 1989 kan før 1.04.90 innbetale et tilleggstrekk.
Beløpet kan innbetales postgiro 1 21 66 39.
Endringer forfall
Skattetrekk og arbeidsgiveravgift
Alle terminer forfaller 15. i forfallsmåneden uten løpedager.
Renteberegning skjer på alle innbetalinger etter 15.
Det samme gjelder for FORSKUDDSSKATT, alle terminer forfaller som tidligere
15. i forfallsmåneden og renteberegnes etter denne dato.

MALVIK KOMMUNE

MALVIK KOMMUNE
økonomiavdelingen
7550 Hommelvik

Melding om igangsatt planarbeid —

endring av reguleringsplan for Smiskaret
Malvik bygningsrad har anbefalt at det utarbeides reguleringsforslag for Smiska
ret boligfelt. Endringen går ut på omregulering av «Stavstrøa» fra boligtomt til
område for bevaringsverdige bygninger.
I medhold av plan- og bygningslovens § 27-1, kunngjøres at planarbeidet er
igangsatt. De som har interesse i plansaken, kan ta kontakt med Malvik kommu
ne, reguleringsavd.

Malvik bygningsråd

På vegne av Malvik sykehjem vi/jeg få takke hjertellgst for den
store gaven vi har mottatt i forbindelse med Jørgine Saugens
bortgang.

~‘ ~ ~ KULTURMIDLER 1990

S~er

Styret
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Vårlig vinter
Det er tørt og forblåst ute, støvet fyker langs veiene.
Snøen og isen trekker seg til høyplatåene over havet. Blir
det nok snø til påske?
løst kjempes det for politisk vårløsning, men også her på
berget mangler viikke.politiske stormer.
Det blåser frisk bris rundt landets eldrepolitikk.

Med sitt ve4tak omfull utbygging av Malvik Sykehjem
med réhabiliteringsfløy og avdeling for senil demente har
Malvik kommunestyre i hvert fall lokalt vist vilje til å
satse på våre eldre og deres behov.
:Men skal man tro enkelte aviskommentarer så er det galt

• det også, nå er det kritikk for at det er satset for meget.
Gjøre rett den som kan. Hvis utbyggingen kan foregå
som planlagt kan våre eldre få mulighet til rehabilitering
og dermed en bedre livskvalitet. Det vil si lengre tid aktiv
hjemme, med kortere treningsperioder på sykehjemmet.
Utbyggingen gir også hardt tiltrengte arbeidsplasser. Våre
frivillige organisasjoner viser også innsatsvilje. Syke
hjemmets støtteforening vil også være med på å ta et løft
ved å gi et bidrag til den nye delen av Sykehjemmet.
Hommelvik RØde Kors Barnehjelp er aktiv forening som
har markert seg sterkt for barna og deres situasjon og ret
tigheter.
Det er bemerkelsesverdig hvordan så få kan klare så
meget. Betania er en stor arbeidsplass i vår kommune.
Institusjonen ønsker en åpen kontaktlinje med kommu
nen og befolkningen. Betania vil ha en egen informa
sjonsspalte kalt “Betanianytt” en gang i måneden i Byg
debladet.
Våre kuliturarbeidere viser at de gjennom sin skapende
virksomhet klarer å gjengi strømninger i tiden, til refiek
sjon og ettertanke for noen og enhver.

E.B.

Nyveien i Løfta
Etter mange ars intensivt arbeid for a fa

gehør hos lokale og regionale politikere er
bygging av nyveien i Løfta et faktum.

Derfor viser vi denne gang pa forsidebil
det hvordan det na ser ut i Løfta.

Den som må kjøre opp denne stigningen
noen ganger vet at det ikke er noen spøk å
kjøre der vinters tid i speilholka.

Derfor er vi glad for at det nå endelig
skjer noe. Veibyggingen foregar i vanskelig
terreng og med kompliserte geologiske for
hold.

Det ser også ut til at veibyggingen er
kommet igang i grevens tid, deler av
“Gammelløfta” holder også pa a skli ut.

Den nederste delen av Selbuveien, fra
bakken ned til Hommelvik er faktisk en av
fylkets mest trafikkerte veier. I veisjefens
beregninger ligger denne strekningen på en
Nytte-/kostnadsverdi på 4.79, denne ver
dien ligger på over det dobbelte av vanlig
nytteverdi ellers i fylket som ligger på ca.
2.0.

Det betyr at utnyttelsen av veien ligger
svært høyt i forhold til den kostnad som er
lagt ned i veibygningen i denne del av Sel
buveien.

Vi kan forberede oss på at belastningen
pa veien blir enda større når den nye til
knytningen til ny E6 ved SannanlSolbakken
er ferdig. Det er allerede registrert stor
interesse fra Selbusiden om å bruke Selbu
veien som ny tilknytningsvei ved å kjøre
gjennom Hommelvik og opp til ny E6 ved
Sannan/Solbakken. Hadde de na bare stop
pet i Hommelvik og handlet. Men slik
Hommelvik sentrum er utformet i dag inn
byr veitraséen mest til gjennomfart.

Det har vært drøftet trafikkavlastning pa
Selbuveien, ved a utforme en annen til
knytning til ny E6 fra lengre opp i Selbu
veien til Svebergkrysset. Hvis dette kan bli
reelt kan det bety gode vilkar for nærings
aktivitet på Svebergkrysset. En slik avkort
ning vil gi Malvik trafikanter fra Selbu og
helt fra Tydal og gi mulighet til a trekke
noen av handlestrømmen fra Stjørdal hit til
var kommune.

Uansett slik forkortning er det pa høy tid
at Løfta og Selbuveien rehabiliteres, veien
vil fortsatt være hovedferdselsaren til kom
munesentret og transportvei for tungtrans
port, og sist men ikke minst, skolevei.

Veisjefen sier da ogsa i sine kommenta
rer til fylkesveiplan at beregninger viser
svært gode prosjekter i Malvik. Den vik
tigste arsak til dette er nok relativt sterkt
trafikkerte veger, men ogsa at standarden
ut fra funksjon og trafikkmen~de er for
darlig. Sa her ma vi bare sta pa og hevde
vare rettigheter og se vare muligheter.

Veisjefens kommentarer bekrefter i
hvert fall mye av det lokalbefolkningen har
ment i lang tid.

Redaktørfor bladet:
KRISTIANNYGAARDSVOLL, 7550 Hommelvik — Telefon 970252
ELLEN BROX, Mostadmark, 7550 Hommelvik — Telefon 9799 79

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 100,- pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Trykk: I. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif. (07) 52 69 60

E.B.
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Stor aktivitet i Malvik sykehjems støtteforening
Lagets arbeid i forbindelse med nybygg og ombygging ved sykehjemmet
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Vi står nå foran fastelaven, og sykehjemmets støtte-
forening er i rute. Vi kommer med vår fastelavensris og
håper at vii år som før blir like godt mottatt.

Foreningen ble stiftet i 1947 under navnet syke
pleiens juniorforening, som hadde som formål å samle
inn midler for a skaffe bygda ei fødestue. 11967 ble for
eningens mal endret, da ble det bestemt at fødestuene
skulle legges ned utover bygdene.

Det ble vedtatt at midlene skulle overføres til støtte
ved Malvik sykehjem. Og foreningen skulle da hete
sykehjemmets støtteforening.

Vi kan jo orientere hva vi har brukt våre penger til.
Da det nye sykehjemmet ble åpnet, var det støtte-

foreningen som kjøpte inn alt til pleieavdelingen, som
for eksempel 23 oppredde senger pluss 3 skift for hver
seng og alt annet som trengtes til en pleieavdeling. Det
var en verdi av 70.000 kr. Da ma en tenke 70.000 for 20
år tilbake. For å forstå verdien i dag ma en sannsynligvis
gange beløpet med 4.

Seinere har foreningen vært beh~elpelig med fornying
av utstyr, som for eksempel anskaffelse av bekkenvas
kemaskin — redningslaken — spesialsenger — spesial
madrass — TV med mere. Til dags dato for kr. 120.000.

Anskaffelsen foregår i samråd med bestyrer ved syke
hjemmet.

Foreningen har ca. 20 aktive medlemmer, som na vil
samle seg til et nytt krafttak for å gi tilskudd nar den nye
delen og den ombygde gamle delen av sykehjemmet blir
ferdig.

Vi i foreningen gjør hva vi makter, men vi skulle
gjerne ha sett at flere, spesielt yngre folk ville blitt med
oss i dette arbeide. Alle er velkommen.

Foreningen pleier å ha en tur for aret, vi har de to
siste år besøkt Selbu og Leksvik sykehjem. Hvor vi har
blitt omvist over hele anleggene. Og vi må si vi ble vel
dig imponert over hvor pent og effektivt alt virket, bade
for dagens behov, også med henblikk pa framtida.

øyensynlig er de syke og eldre i Selbu og Leksvik tatt
godt vare pa. Vi haper at ogsa Malvik er like flinke, nar
det nye tilbygget til Sykehjemmet skal bygges.

Så vær med a støtt opp om vart sykehjem, som ligger
i din egen kommune. Alt vi far inn går uavkortet til
sykehjemmet.

For det må vi huske, før eller siden, vil det komme til
å gjelde deg.

Det vil gjelde oss alle sammen.
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Storviltkveld
på Ivermoen

Bruk kvelden til å be sammen jaktlaget
til en sammenkomst i den stille
periode.

27.02.1990 — kl. 18.00
Vi inviterer alle jaktlag og jaktinteres
serte til en hyggekveld i Ivermoen, der
vi prater litt løsi om elg ogelgjakt.
Kveldens kåsør er Viltkonsulenten i
Nord-Trøndelag; Påul H. Pedersen,
som vil ta opp radiomerking av elg,
avskyting og sunn forvaltning av elg
stammen.
Knivutstilling fra en kvivmaker i nær-
miljøet; Inge Brøseth.
Utstilling og demo. avjaktrifler fra Jan
Sakshaug.
Utlodning av et ha~le-gevær.
Vi prøver også å fa til en utstilling av
troféer/elggevir fra dyr som er felt,
enten av jaktlag eller personer som er
hjemmehørende i Malvik kommune.
I den forbindelse Ønsker vi kontakt
med alle som har gevir eller utstoppede
hoder, slik at vi kan få en best mulig
utstilling.
Ta kontakt med:

Johan E. Fossen tif. 970089
Alf Haldseth tif. 970625

Restaurant med salg av kaffe, brus og
kaker.
Inngang kr. 20,—
Hilsen Jaktutvalget i MJFF

Hommelvik Fotoklubb
har på årsmøtet gjort følgende
valg:
Leder: Geir Johnsen
Kasserer: Tor 0. Evenshaug
Sekretær: Jan André Pettersen
Materialforvalter: Edvind Leirvik
Styremedlem: Johannes Storvik
Har du lyst til å bli medlem i
Fotoklubben, kom pa møte tors
dag 15. februar på ungdomssko
len, videorommet.
Ta gjerne med bilder og fotoappa
fat.
Er det noe du lurer pa — kontakt
Geir Johnsen, tif. 9706 16.
Vinnere på fotoutstilling ble:

Stort bilde Tor Bostad
Lite bilde Karen Løvås

Hilsen Geir Johnsen

Ytre Malvik
Velferdsforening
har møte på Vikhammer Vestre 28.
februar 1990 kl. 19.30.
Emne: «Kjerringråd».

Styret

Betania
Rehabffiteringssenter

ligger flott til i Malvik, med utsikt over
fjorden mot Skatval og Frosta.

Institusjonen eies av Lukas Stiftelsen som
er en privat stiftelse, og den drives i samar
beid med Sør-Trøndelag. Institusjonen
består av to avdelinger:

Avdeling JONSBORG som er en rehabi
literingsavdeling

og
avdeling FAGERLI som er en psykia
trisk avdeling.

Målsettingen for institusjonen er
— å gi pasientene den best mulige med

isinske behandling og pleie
— a gi pasientene den best mulige medmen

neskelige omsorg og sjelesorg.
Avdeling JONSBORG har plass til 60
pasienter, og tar imot disse for rehabilitering
og opptrening med sikte på utskriving til
eget hjem. De fleste pasientene kommer fra
Regionsykehuset i Trondheim, men avde
lingen tar også imot pasienter fra eget hjem.
Avdeling FAGERLI er en psykiatrisk avde
ling som drives i samarbeid med Trøndelag
Psykiatriske Sykehus.

Målet for arbeidet er å forsøke å ta hånd
om hele mennesket, og gjøre den enkelte
mest mulig selvstendig i et miljø som gir
trygghet og trivsel.

I løpet av mars åpner vi det nye Bo- og
Behandlingssentret med 32 pasienter.

Pa området her ligger ogsa Lukas Stiftel
ses Hjelpepleierskole som tar imot 16 elever
til utdanning to ganger i året.

For tiden driver skolen også videreutdan
ning i geriatri for hjelpepleiere, dette er en
deltidsutdanning som går over ett ar.

Institusjonen har også sin egen barnehage
— NØTTELITEN — som tar imot inntil 14
barn.

Totalt arbeider det ca. 180 personer her
pa Betania, hvorav ca. 120 bor i Malvik
kommune.

I’
AKSJON MOT

HJEMMEULYKKER

Intervju med
OLAF BYE

— Olaf Bye, hvor lenge har du vært
med i styret for Betania Rehabiliterings
senter?

— Ja, det begynner nok å bli en 10-12
år nå.

— Er det noe spesielt du har vært opp
tatt av i denne tiden?

— Det har vært en rivende utvikling
ved institusjonen disse arene. Spesielt vil
jeg nevne gleden over at vi fikk nybygget
på Jonsborg i 1983. Dette gjorde at insti
tusjonsdriften ble endret fra sykehjem til
rehabilitering. Videre er jeg ogsa glad
for at det nye Bo- og behandlingssenteret
for psykiatri er klart til innflytting.

Dette fører ogsa til at det gamle Fagerli
blir restaurert og vi far en topp moderne
psykiatrisk institusjon i kommunen.
Betania er med sine 180 ansatte en av de
største arbeidsplassene i kommunen (ca.
120 ansatte bor i kommunen).

— Hvordan ser du på det?
— Institusjonen betyr mye når det gjel

der arbeidsplasser og skatteinngang til
Malvik kommune. Det faglige opplegget
er ogsa meget godt og er en indirekte
stimulans for kommunen.

— Har du noen ønsker for framtiden
når det gjelder institusjonen?

— Det viktigste nå er at institusjonen
far et terapibasseng. Dette er viktig for
ytterligere å bedre behandlingstilbudet
for pasientene. Et basseng kan og være
et tilbud til aktuelle brukere i kommu
nen.

Det at vi fikk barnehage på Betania i
1989 er ikke bare flott for de ansatte,
men avhjelper også kommunen når det
gjelder barnehageplasser.
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E11 natt gikk jeg i drømme langs
havets strand —

sammen med min gud —

foran mine øyne så jeg mitt liv lik
streif av lys.
For hvert avsnitt oppdaget jeg
noen fa skritt i sanden —

noen tilhørte meg, andre tilhørte
min gud.

Da det siste bildet gled forbi —

sa jeg meg tilbake og oppdaget jeg
at det kun var noen fa skritt a se i
sanden —

spor som tegnet mine tyngste livs
faser.
Da ble jeg forvirret og spurte:

Dengang jeg åpnet mitt sinn for
meg — i famlende tro pa deg, sa du
at du alltid skulle være hos meg.
Men i mitt livs dypeste nød sa jeg
bare fa spor i sanden.
Hvorfor forlot du meg da jeg
trengte deg mest?

Gud tok min hand ig sa:
Aldri lot jeg de alene — og aldri i de
tider da du strevde og led mest.
Der hvor du kun så noen spor i
sanden — bar jeg deg på mine skuld
re.

FORFATTER UKJENT

Hommelvik
Røde Kors
Barnehjeip

En aktiv forening
i barnas tjeneste

Den første barnehjelpsforening ble
startet i 1931 i Oslo. Barnehjelpens for
målsparagraf: «Barnehjelpen skal drive
nasjonal og internasjonal hjelpevirksom
het og forebyggende arbeid for barn, for
trinnsvis for dem som er funksjonshem
met, syke eller på annen måte har det
vanskelig.»

I Hommelvik ble Røde Kors Barne
hjelp startet den 24. mai 1967. Ella Pers
son var initiativtaker.

Det første styret bestod av:
Gunhild Brobak, form. Synnøve Lund
berg, nestform. Kasserer Borghild
Johansen og styremedlemmene Ruth
Fossen og Rigmor Djupvik.

I 1989 bestod styret av Mary Bente
Jamtøy, form., Tove Sandmark nestf.,
Gunhild Brobak kasserer, Eli Teveldal
sekr., styremedl. Borghild Johansen og
vara medl. Iris Smiseth.

11989 hadde laget 25 medlemmer.
Aktivitetene har forandret seg i takt med
tiden, men aktiviteten må sies å være
meget stor i forhold til antallet medlem-

mer. 11989 drev Barnehjelpen 6-årsk-
lubb fordelt pa to grupper en kveld i
uken. Denne aktivitet startet i 1984 og
har hele tiden holdt til på skolen. 36
førskolebarn har vært med i 89.

En meget viktig del av Barnehjelpens
virksomhet har gått til å skaffe utstyr til
sikring av barn i bil som stilles disponibel
for utleie til foreldre. Tiltaket er et meget
viktig ledd i å forebygge barneulykker.

Laget har skaffet 10 stk. sikkerhetsnett~
for bag 0-4 mnd., og 40 stk. bilstoler for
barn 0-9 mnd. En meget interessant
nyanskaffelse er babyrocker til bruk for
kolikkbarn, den leies ut etter henvisning
fra helsesøstrene i Malvik.

Foruten det foran nevnte arbeid har
Barnehjelpen arrangert turmarsj i samar
beid med Kvinner for fred og Lions Club
i forbindelse med TV-aksjonen 89.

Under turmarsjen i Hommelvik var
det innlagt «konkurranse» for barna og
alle fikk premie. Det var kaffesalg i bat
huset og tross regnet deltok det 95 perso
ner.

Sammen med Barnehjelpen i Trond
heim har man også på 9. året arrangert
og deltatt med ledere/medhjelpere pa
barneleir pa Teveltunet i juni 89.

Også sammen med Trondheim har
man sendt 2 revmatiske barn fra Sør-
Trøndelag med følge til opphold pa Cas
sas Heddy.
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Honimelvik Musikkorps 70 år
I anledning korpsets 70-årsjubileum i oktober i år skal det arrangeres flere tilsteininger til
glede for lokalbefolkningen. Det første store løftet blir stevnet for Sør- Trøndelag musikkrets
den 26. -27. mai på øya og ungdomsskolen i Hommelvik.
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1. rekke fra venstre: Åke Brandsiet, May Brith Brobak, Astrid Storøy, Kan Saxevik, Thomas Byberg, Knut Lauritzen (dirigent),
Harald Byberg, Tove Sollihaug, Inger Vikan, Eli Bidtnes, Tore Broholt.
2. rekke fra venstre: Thor Byberg, Per Stokke, BjØm Solberg, Anne Marie Larsen, Kristian Nevermo, Roger Snustad, Tor Olav
Evenshaug, Ketil Trøbak, Svend Inge Evenshaug, Tor Erik Paulsen, Jan Erik Eggen, Rolf BjØm Solberg, Geir Broholt.
3. rekke fra venstre: Astrid Broholt, Beate Jørstad, Liv Haugen, Heidi Solberg, Brit Thoresen, Anne Byberg, Hanne Dahien.
4. rekke fra venstre: Gjermund Valstad, Åge Fossen, Torgeir Aksnes, Ole Kristian Iversen, Robert Iversen, Rolf Steinar Stav,
Kristian Nesbakk, Eirik Haugen.

Tombola, loddsalg og julemesse
er de vesentligste inntektskilder. Det
ma mye forberedelse og innsats til
for a fa alt til a klaffe.

Ikke nok med det, i 1989 ble det
gitt trampoline og sklie til funksjons
hemmede barn og tilskudd til
ferieopphold for astmatikere.

Vika Barnepark har ogsa fatt støt
te, og Barnehjelpen har gitt julega
ver til flyktningebarn i Hommelvik.

Det har ogsa gatt tilskudd til kreft
rammede barn ved RIT og til Gate
barnprosjektet pa Manilla.

Ogsa veiledningssentret for stoff
misbrukeres parørende i Sør-Trøn
delag har fatt støtte fra Hommelvik
Barnehjelp.

Aldersfordelingen pa medlem
mene er 20-60 ar, Barnehjelpsarbeid
passer alle. Laget har et godt sosialt
miljø, det ma ligge i alle de fine opp
gavene Barnehjelpen utfører.
Mange nye oppgaver ligger og ven
ter, sa det er behov for nye ivrige
medlemmer, for de som er der i dag
har mer enn nok a gjøre.

Har noen lyst til a bli medlem i

Barnehjelpen, sa ta kontakt med:
Mary Bente Jamtøy tif. 97 04 64.

For utleie av sikkerhetsutstyr: Brit
Sveian 1ff. 97 01 37 eller Lisbeth
Kvaal tif. 97 08 54.

Laget vil ogsa takke alle som støt-
ter dem, uten god støtte hadde det
ikke vært mulig a utføre alle de fine
oppgavene de har utført.

Barnehjelpen vil ogsa takke for
godt samarbeid i 1989 til Flyktninge
koordinatøren — Kvinner for fred —

Lions Club og skolen som laner klas
serom til dem.

.:~ r )

1~ i,~
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“Bli-kjent-trell’”
med Vikhammer og
Saksvik skolekorps

Torsdag den 8. februar hadde korpset
“bli-kjent-treff” ved Vikhammer Sam
funnshus.

Formålet med invitasjonen var å få
nye interesserte medlemmer.

Skriv om dette har gått ut til skolenes
2-3-4. klassinger ved Saksvik, Vikham
mer bameskole og Vikhammeråsen
grendaskole med foresatte.

Innleder var Frank Sommer som ga
informasjon om korpset. Han sa at korp
set har som formål å fremme interesse
for musikk og drill og dyktiggjøring i
utøvelse av dette blant barn og ungdom
i Saksvik og Vikhammeromrädet. Korp
set vil også medvirke til utvikling av
sunne interesser og godt vennskap.

Han sa også at korpset arbeider frem
mot konkrete, målbare mäl og at det
også.er satt seg sammen til en idédugnad
som også resulterte i en oppsummerende
rapport med strategier.

Han kom også inn på hvorfor det i
dagens samfunn var så viktig med korp
saktivitet bl.a. får korpsmedlemmene en
hobby forhele livet. De skaper noe sam-:
men med andre og utvikler derigjennom
samarbeidsevne. Ungdom og barn med
skapende aktivitet knuser ikke ruter.
Også de foresatte har glede av korpsvirk
somheten.

Foreldrene får ogsa anledning til, å
knytte nye kontakter, og innflyttere i
kommunen har sjansen til a bli kjent med
mennesker og miljø her.

Korpset har 34 medl. i hovedkorpset,
11 medl. i flagg/drillgruppen og 7 and
reårsaspiranter i samspillgruppe, i års
aspirantenerne har 13 medlemmer.

Et av målene er å heve det musikalske
nivå for korpset, slik at en ved deltagelse
i Hamar-festivalen oppnår 1. ærespris i
3. divisjon. Dette målet er noe alle med
lemmer kan strekke seg mot. Etter inn-
ledningen ble det gitt en kort minikonsert
og så fikk de besøkende se en demonstra
sjon av instrumenter.

Vi ønsker Vikhammer og Saksvik sko
Iekorps lykke til med sitt arbeid for a na
sine målsetninger, og vil i tiden fremover
gi ny informasjon om korpsets viderear
beid.

~DK~D~

Søndag den 4. febr. holdt musikkorp
set konsert for en fullsatt sal på Vikham
mer Samfunnshus.

Formålet med konsert var å knytte
musikalske og kulturelle bånd med
representanter fra andre nasjoner og kul
turer. Norsk. .musikk.:. tonet’ frem i
åpningen, så. ble musikken gitt videre til
8 smajenter fra Vietnam som fremførte
en florlett og grasiøs dans til vårens og
håpets ære. May-Liss Gjøness som bandt
denne del av forestillingeh sammen, for
talte at Vietnam nettopp har hatt sin
nyttårsfeiring og at håpet der var akkurat
det samme som her, fred, frihet og håpet
om bedre tider.

Småjentene ble etterfulgt av 7 eldre
piker som danset en dans som skildret
tebladplukking, i presentasjonen av
denne dansen kom det frem at det ogsà i
Vietnam fantes mange forskjellige
etniske grupper. Tebladplukkingsdansen
representerte en etnisk gruppe.

Fra Sri Lanka danset en liten jente pa
7 år en tempeldans — med bevegelser som
hver for seg gir uttrykk for en.følelse, og
sin farvesterke drakt ga piken et lité pust
av tusen og en natt i var forblåste februar-
natt: Hun ble etterfulgt av sin lærer og
instruktør som utdypet den stilistiske del
av tempeldansen med sin grasiøse frem
fønng.

Fire norske jenter som har funnet seg
sammen i gruppen “Aurora” sang norske
og sydamerikanske sanger mot intole
ranse og uforstand.

Dansere fra Chile satt musikalsk kon
trapunkt med sine fengende rytmer før
og êtter pausen.

I deres dans og farvebruk gled den

spanske og indianske kulturarven inn i
hverandre.

Pausen ble brukt til ä prøve både norsk
og utenlandsk mat, empanadas fra Chile
og dampbrød fra China.

Etter pausen åpnet korpset med Jan
Finlandia. Opuset som omhandler det
finske folks frihetskamp og lidelse. Her
ytet korpset en nydelig presentasjon, og
det var ikke vanskelig å forestille seg
Finlands sorg da det ble nedtvunget av
Russland. Å ha opplevd verket fremført
i festspillhallen i Salzburg har vært en
stilistisk/estetisk opplevelse men à ha
opplevd stykket fremført av et korps ble
en direkte vital opplevelse —.

Så vendte man tilbake til det stedegne.
Egil Storbekkens Tussefløyta ga en stem
ning av lys, ‘luft og vår.

Sa et ‘nytt. koktrapunkt med dans fra
Chile — og leikanngen Vidar fra Vidar
hall var rede til’ågi oss en opplevelse av
lyshet og letthet i sin rolige presisjon.

Griegs morgenstemnirig.og en Tsjek
kisk optimistmarsj fra 80-årene ga næring
til vart håp om bedre tider og for samek
sistens mellom nasjonene i ett nytt tiår.
Publikum fikk også lov til å røre seg til
afrikanske rytmer. under veiledning av
Ragnhild fra. Musikkskolen.

Skolekorene fra Saksvik, Vikhamar og
Hommëlvik’ skoler krysset regionale
grenser i kommunen med hvert sitt
bidrag, for sätil slutt sammen synge OL-
sangen fra Korea “Hand in hand”.

Et bemerkelsesverdig flott tiltak fra
Malvik Musikkorps som vanlig er vàre
kulturarbeidere først ute nar det gjelder
å forstå tegn i tiden. Forestillingen for
midlet hvordan kulturer føyer seg inn i
hverandre og utfyller hverandre.

Takk for opplevelsen.
E.B.

Malvik Musikkorps med nyttiårsko sert
Èn konsert med fremtidssyn og toleranse

HAGELAGET

VIKHAMAR BAD
Rettelse åpningstider:

TIRSDAGER:
barn kl. 17.00 — 18.00

MALVIK HAGELAG har tur til
Balders Hage (Moums Gartneri,
Tr.heim) tirsdag 20. februar (ikke
19/2). Oppmøte pa gartneriet kl.
19.30.
Omvisning, blomsteroppsetting,
enkel kaffeservering, loddsalg.
Den som ønsker skyss, ring 971012
eller 970783 innen lørdag 17.
februar.
Alle er hjertelig velkommen.

cdt komrnei’~
tLt alt,
er det

skapet
m.eLI.oiii mennesker’

som. ~jir livet
deis verdi.&yret

WILHCLM v HVMSOLDT
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Sosionom:
Sekretær:
Kontorass.:

U Tildeling av trygdeleiligheti Hommelvik
En trygdeleilighet i Nessvegen 55 blir ledig for innflytting snarest. Leiligheten er
beregnet for alderspensjonister, men funksjonshemmede kan også søke.
Ved søknad om leilighet oppgis nåværende boligforhold (romforhold, oppvar
ming, sanitærforhold, om leiligheten er i mer enn et p lan f.eks. soverom, bad/wc
i annen etasje enn hovedplanet. Og det bes oppgitt standard på boligen). Videre
bes oppgitt søkers helsetilstand og antall familiemedlemmer.
Leiligheten er på ca. 48 kvm i ett plan med stue, kjøkkenkrok, soverom, bad/wc.
Søknaden kan skrives på vanlig ark og sendes Malvik sosialkontor innen
28.02.90.
Sosialkontoret kan være behjelpelig med utfylling av søknaden.

Nytt regelverk for
tilskudd til forsam
lingslokaler

Hovedutvalget for K.K.F. har vedtatt
a innføre nytt søknadsskjemalregelverk
for tilskudd til forsamlingslokaler.

Hovedutvalget har hvert år en lang
debatt om tilskudd til forsamlingsloka
ler. For å lette utvalgets arbeid er det na
vedtatt a forsøke med et eget skjema og
nytt regelverk.

Etter drøfting i utvalget er det vedtatt
følgende:
1. Fra og med fordelingen for 1990 inn

føres eget søknadsskjema for tilskudd
til drift og vedlikehold av forsamlings
lokaler.

2. Når det gjelder innføring av regelverk
foreslås følgende:
A. Kommunen v/KKF gir arlige til-

skudd til drift og vedlikehold av
lokale forsamlingslokaler i
h.h.t. den årlige budsjettpost til
dette formål.

B. Det gis kun tilskudd til forsam
lingslokaler som er apne for alle
typer arrangementer.

C. Klubblokaler og lokaler for
begrenset bruk kan ikke
påregne tilskudd.

MALVIK KOMMUNE

/ medhold avplan- og bygningslovens § 27.1.1. kunngjøres det hervedat MaMk
kommune har i~angsatt følgende planarbeid:

Reguleringsplan for Hommelvik
se trum/Mogjerdet
Formålet med reguleringen er å sikre arealer for utvidelse av sentrumsfunksjoner
og avklare trafikkforholdene i området.
Området avgrenses i nord av Nordlandsbanen, i øst av kirkegården og skråning
mot “Stykket”, i sør av gjenlagt bekkeløp og i vest av Selbuvegen.
Nærmere opplysninger gis ved henvendelse teknisk etat i Hommelvik.

Malvik bygningsråd
v/bygningssjefen

Foreldre er ofte usikre pa nar de skal Organisering av
~ P~li Hva er PPD

kontoret? henvende seg til PPD. Det er viktig å ta
opp problemene før de er blitt store. boligbygging
Derfor kan en også komme med sma

PPD betyr Pedagogisk — problemer. Det er aldri galt å komme Den 31.01.89 ble det nedsatt en gruppe
Psykologisk Distriktskontor. tidlig med noe som oppleves vanskelig, som vurderte utbyggingsformer for
PPD har kontorer i Hommelvik. Forebyggende virksomhet er en viktig boligbygging i kommunen. Gruppen har
Trondosbygget 2. etg. del av arbeidet. bestått av:
PPD er interkommunalt og omfatter Ved henvendelse til PPD treffer dere Anne Lise Fagerheim fra formannskapet
Malvik, Selbu og Tydal. først: Ellinor eller Ann Mari som formid- Helge Pettersen fra styringsgruppa
PPD skal gi hjelp av pedagogisk, psyko- ler/hjelper dere videre til kontakt med Jan Rynning fra helse- og sosialetaten
logisk og/eller sosial art til barn fra 0-19 erfarne fagfolk: Bjørn Remen fra prosjektkontoretAlf Haugnes fra prosjektkontoret.
år og til voksne som får opplæring etter Førskolelektor/lektorkleder: Gruppen har utarbeidet eget notat
lov om grunnskole/voksenopplænng. Jorunn Bakke som ble behandlet i formannskapsmøte

NOEN eks. på hva PPD arbeider med: Spesialpedagog: Gjertrud Knutsen den 23.01.90. Gruppens notat er omfat
— funksjonshemninger av ulike slag (perm. til 1.8.90) tende og kommer med mange vurde
— fagvansker (f.eks. lese/skrivevansker) Kjellrun Li Kosberg— ringer i forhold til grupper i befolkningen
— språk- og talevansker vikar som har særlig vanskelig å komme inn i
— spørsmål i samband med skolestart Logoped: Brita Naustvoll boligmarkedet.
— utsatt og framskutt skolestart Psykologer: Tormod Rimehaug Det gjelder trygdede, eldre, individer
— miljøskifte Åse G. Bjørseth som berøres av HVPU-reformen og
— familieproblem Kari Hoff flyktninger.
— søvnvansker Ellinor Korstad Gruppen anbefaler et “Ungbo-pro
— spiseproblemer Ann Mari Spets Olsen sjekt” etter Steinkjærmodellen så snart
— vætingsproblemer som mulig i Bjørnmyra boligfelt.
— mobbing PPD-KONTORET FOR MALVIK, Formannskapet ber i sitt møte den
— skolevegring SELBU OG TYDAL 23.01.90 prosjektkontoret for Grønberg—
— angst 7550 HOMMELVIK Stav om å arbeide videre med sikte på
— miljøskifte Tlf. (07) 97 02 86 realisering av Ungbo-prosjekt med 6-8leiligheter på området C i Bjørnmyra.
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informerer:
Endringer fra 1. januar 1990

1. EGENANDELER
Egenandelen for konsultasjon hos lege
økes fra 53 til 63 kroner og hos spesialist
fra 68 til 80 kroner.
Egenandelen ved reise økes til 30 kroner
pr. reise, 60 kroner tur/retur.
Egenandelen for medisin pa bla resept
økes til maksimalt 175 kroner for voksne.
Utgiftstaket for egenandelene senkes til
880 kroner pr. ar.

2. TANNBEHANDLING
Refusjon for tannuttrekking og for
undersøkelse av tannstatus hos gravide
faller bort.
Refusjon for utgifter til tannregulering/
kjeverotopedisk behandling forenkles og
forbedres.

3. OVERGANGSSTØNAD/
PENSJON FOR ENSLIGE
FORSØRGERE!ETEERLATEE

Reglene om fradrag i stønad på grunn av
arbeidsinntekt er blitt gunstigere. Inn
tektsgrensen for helt bortfall av stønad
er økt fra 98.100 til 144.600 kroner pr. år.

ønsker du nærmere opplysninger om
endringene, ta kontakt med oss.
Vi minner om var apningstid hver dag fra
kl. 8.30 til 14.00, torsdager til kl. 17.00.
Det er også anledning til å avtale time
utenom åpningstid om det er nødvendig.

Hilsen
MALVIK TRYGDEKONTOR

viser
“Vi like’ det”

Billetter:

Arr. Hommelvik A.U.F.
Arr. Hommelvik Arbeiderlag

Årsmøte

Årsmøte
Sentrum Vel

ÅRSMØTE

Hilsen for Malvik Husflidslag
Gerd Jacobsen, sekr.

aktivitet
våren 1990:

Kurs, studieringer:
Laget har planer om å arrangee følgende
aktiviteter våren 1990:

Kurs i: Nuppereller
Arbeidsmøter:
Arbeidsmøter hvor vi jobber for høst!
julesalgsmesse.

Husflidslagets formål:
Å ta vare på gamle og stedegne mønster
og modeller.
Å arrangere utstillinger og demonstra
sjoner.
A arrangere husflidskurs.
Å hjelpe frem og formidle salg av hus-

Styret flidsmateriell.
Å drive opplysningsarbeid og veiledning
gjennom pressen.
A utvikle og støtte opp om nyskapende
arbeid.

Styret består av:
Kan Engan, lagleder, tlf. 97 68 64
Marvel Dypvik, nestleder, tif. 97 78 62
Bjørg Brekken, studieleder, tlf. 976065
Inger Lise Holden, kasserer, tlf. 976946
Gerd Jacobsen, sekretær, tlf. 97 61 02
Jorun Hansen, styremedl., tlf. 97 78 08
Eldrun Hansen, styremedi., tif. 970631
Rita Bjørgen, varamedi., tlf. 97 74 33

KIRKENS NODHJ
Postboks 5868 HEGDEHAUGEN, 0308 Oslo 3

HAGELAGET
MALVIK HAGELAG holder

~ kurs pa Vikhamar Skole,
«Frodig hage uten slit»

Kursleder gartner Per J. Henrik
sen. 5 kvelder à 3 timer, (15 t.).

‘-~.v~ Pris kr. 450,- inkl, materiale.
Kurset starter onsdag 7. mars.

~ Påmelding, som er bindende,
innen 22. februar til I. Moum
97 10 l2ellerE.Morgan97 7065.
Kurset er åpent for alle.

Styret

)~ ~ •~~

* TRYGDEKONTORET Hommelvik-revyen Malvik Husflidslags

Premiere 24/2 i Folkets hus kl. 19.30.

Premiere 24/2 forhåndssalg fra den 19/2
Fredag 2/3 forhåndssalg fra den 26/2
Lørdag 3/3 forhåndssalg fra den 26/2
Fredag 9/3 forhåndssalg fra den 5/3
Lørdag 10/3 forhåndssalg fra den 5/3

Forhåndssalget på Trondos fra kl. 10.00. Medlemsmoter:
17. januar: sengebånd
14. februar: årsmøte
14. mars: arbeidsmøte
18. april: skinnvesker
6. juni: sommerutfiukt

Malvik lokallag av Norsk Forbund for
psykisk utviklingshemmede holder ars
møte tirsdag den 20/2-90 kl. 20.00.
Sted: dagsenteret.
Styret oppfordrer gamle og nye medlem
mer a møte.

Sted: Tømmerhytta ved Vika Bilservice.
Onsdag den 21.02.90 kl. 18.30.
Skriftlige forslag leveres.
Oddvar Fuglem.

Malvik Husflidslag

Vikhammeråsen grendahus, onsdag den
14.02. kl. 19.30.
— Forslag på saker som ønskes tatt opp
på årsmøtet sendes til: Lagleder Kan
Eian, Aunkleiva, 7562 Hundhamaren
innen 12.02.
— Nye og gamle medlemmer ønskes vel
kommen.
— Kaffespleis — utlodning.

(N.B. husk å ta med: 5 pinner nr. 2 1/2
el. heklenål nr. i 1/2—2).

«Ski
~ jeger’n»

12~

Bli med på

Skiorientering
i MALVIKMARKA
på35p,..eMåtUSIMALV~MAIU fl.,,. i.,.,. .. .flIL.td,(
,k.(~,aIfl(fl.,p(~l*bfl~fl K~bfl~Wt’flfl’a IOfl

lAtt orientering
Sk3Ofl’flwflfl~4flI.u~’fl.~W.v,4 ,,...bIIk.?~dW,,fl
fl,. fl~fl~4t?~fl7fltkflfldkflflflk~

40 kroner for deltagerkonvolutt
- deretter 10 kroner pr.familiemediern

fl.fl,,,Q.1fl,fldd~
kiJpI.*,fl. IflN.flflflifl,.fl ,, k.n~k~flp.4Sfl~ ‘fl ke41 fl3~•fl

fl,a.....e.,,_..ba,...d..åfl.ko.sfl.a .nmdplfl.,g

Bli med på den nye familiesporten!

‘~ KUNNSKAP ER
c ~GRATIS

PÅ BIBLIOTEKETET

( ‘i BIBLIOTEKET
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Fra kommunestyre
og formannskap

Ved behandling av forslag til strøm
tariffer fra 01.01.90 i kommunestyre ble
det vedtatt a sende følgende uttalelse til
Sør-Trøndelag. Kraftselskåp, etter for
slag fra repr. Kåre Holm: -.

«SØr-TrØndelagKraftselskap hàrpå sitt
rådsmøte vedtatt en øI~ning’~iv engrospri
sen og 8, 7°o gjeldënde~fra~O1.Q1 .90. Er
situasjonen slik n~edià fren~stiller’ den, er
det i dag store ressurser’sörn ikke utnyttes,
ved at vatnpassere/ ut~nô’m turbinene, og
at det ek.~porteres mye strØm til sterkt
reduserte priser. Dette er forhold som
STK kan rette på ved a tilby brukerne
lavere pris ‘pa sitt produkt. økt bruk av
strøm skulle ha som konsekvens en reduk
sjdn~ i bruk av olje. Strøm forurenser
mindré enn olje, STK kan medvirke til en
reduksjon av forurensningen. I åréts stats-
budsjett legges det opp til en Økning av
avgifter på 4%.

Malvik kommunestyre vil~ . sterkt be
kläge at STK ved sitt vedtäk viser en slik
likegyldighet til storting og befolkning. Vi
ber derfor om at saken vurderes på nytt
under andre forutsetninger, den bør ha
som konsekvens et vedtak med réduksjon
av pris i forhold til pris 1989.»•~

Forslaget ble enstemmig vedtatt over
sendt formannskapet.

Formannskapet behandlet saken i sitt
møte den 23.01.90 og ber om snarlig svar
fra Sør-Trøndelag Kraftselskap.

Guttelaget
Hoimnelvik I.L.

Vinnere:
Jarle Sundet
Trond Haldberg
B. A. Holmen
Dagmar Spets

Hovedutvalget
for K.K.F.

Hovedutvalget for K.K.F. har i sitt møte
den 02.02.90 behandlet 17. mai-komi
téene, deres arbeidsform og struktur.

Til diskusjon hadde man bl.a. om hele
arrangementet skulle settes bort til
lokale lag/organisasjoner.

Etter en grundig gjennomdrøfting ble
det vedtatt å fortsette med ordningen
slik den har vært tidligere ved at hoved
utvalget oppnevner komitéer.

For 1990 oppnevnes følgende komi
téer:

Hommeh’ik
RolfErlingTeigen
Ann Sissel Vennatrø
Berit Sveian
Bjørn Kringen
Magnar Lundberg
Tor Levi Søbstad
Jan Helge Lundberg
Hans Olav Ness
Ingunn Nilsen
Marit Renå
Jorunn Bakke
Sigurd Kjørsvik
Per Werenskiold
Wenche Amundsen
Geir Myran

Vikhamar
Frank Forbord
Torbjørn Kalland
Åge Forfot
Lisbeth Knudsen
Pål Malvik
Kristian Bjølstad
May Britt Kartum
Stig Arntsberg
Edel Granum
Bjarne Norum
Hilde Audunsson
Anne Cathrine Moseng
Hans Kottum
Per Arne Midtsand
Gunnar Blix
Anna DahI

Oversendes komitrfiedlemmene til
underretning.

Hommelvik Korforernng
takkes hjerteligst

for hyggelig julemøte og takk for alle fine
planter vi fikk til Brukesgården.

Hilsen Hommelvik pensjonistforening
Elsa Klungerbo, sekr.

>~

Søndag 18. februar
— Malvik kirke kl. 19.30:

Musikkandakt. Stjørdal
kor. Kollekt.

— Mostadmark kapell kl. 11.00:
Høymesse v/res, kap. Søpstad.

— Hommelvik kirke kl. 18.00:
Kirkekonsert.

Søndag 25. februar
— Hommelvik kirke kl. 11.00:

Høymesse v/spr. Haugland.
— Malvik Sykehjem kl. 16.00:

Gudstjeneste i kapellet.

Søndag 4. mars
— Hommelvik kirke kl. 11.00:

Fam.gudstjeneste v/res, kap. Søpstad.
— Saksvik skole kl. 11.00:

Fam.gudstjeneste v/spr. Haugland.

Søndag 11. mars
— Malvik kirke kl. 11.00:

Fam.gudstjeneste v/res, kap. Søpstad.

Fra kirkeårets tekster
Søndag 18. februar— Kr. Forklarelsesdag

Joh. 14, 1-8
2. Mos. 3, 1-6
2. Pet. 1, 16-18

Søndag 25. februar — Søndag før faste
Ap.gj. 8, 26-35
4. Mos. 21, 4-9
1. Tim. 2, 4-6

Søndag 4. mars — 1. s. i faste
Matt. 16, 21-23
1. Mos. 4,3-7
Jak. 1, 12-15

Søndag 11. mars —2. s. i faste
Luk. 7, 36-50
1. Kong. 18, 21-26 og 36-39
Jak. 5, 13-20

Velkommen til kirke

menighets

Resultat kakelotten 11.01.90:

25.01.90:

Vinnere:
Fossmo
Randi Sørgård
Kåre Berg
Martin Bye
Walter Bremseth

MUSIKALSK TREFF
med stjørdalinger og hommelvikinger

Kirkekonsert med variert program i Hommelvik kirke
søndag 18/2 kl. 17.

Medvirkende:
* Orkesterforeningen i Stjørdal — dirigent: Arild Hognes
* Stjørdal mannskor — dirigent: Inger Pedersen
* Hommelvik Skolekor — dirigent: Terje Snustad
* Melos-ensembiet — leder: Tor Haldberg

MALVIK KIRKE
Søndag 15. februar kl. 19.30:

MUSIKKANDAKT
Medvirkende:

Stjørdal Menighetskor
Dirigent: Gunnar Gustad.Gratis entré.

Arr.: Melos-ensembiet
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MALVIK KOMM. KINOER

Hommelvik
Regi: CUE HEUBOM

~FRNI~S$~
ASTRID UNDGRENS

Her komm
Jw~m~w.

KL 18.00 5år
Barn kr. 11,— Voksne kr. 25,—

Hommelvik 28.2.90
SUPERKATT I
VILLE VESTEN I

SUPERKATT I VILLE VESTEN
HAN BLE VESTENS HELT
TØFFERE ENN ROBIN HOOD
RASKERE ENN TRINITY

TEGNET EVENTYRFILM I SCOPE OG FARGER
SVENSK TALE OG SANG - NORSK TEKST

Kl. 18.00 5 år
Barn Kr. 11,— Voksne Kr. 25,—

FL_I ERBESTPÅ

Redigert av Harald Byberg

21.2.90

****
FABELAKTIG

SPENNENDE!
MONUMENTAL, NYSKAPENDE

UNDERHOLDNING... EN AV
ARETS BESTE FILMER.”

— ROLLING STONE

“ARNUNDRETS KNOCk•OUT!~’
—SIXTY SECOND PREVIEW

AB~SS
TGALE A~NE NUHD ~ ~i~ES C~E~N

KOMMUNENES KILM(ENTLAL ~ [~I

KI.20.00 l5år
Kr. 35,—

ENNFOX

Mord er mord
-også ikrig

13ckaUeo~
(CASUALTIES OF WAR)

casosrese.r
LJEaeN~.~ L,M1~SeNSO3U~

~
FIuIp~usIEEe FREES PA~ CC FRA CIS ~ ~IUA FEIUU miis

Kl. 20.00 - 15 år kr. 35,-


